
Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2023–2024 Vragen gesteld door de leden der Kamer

 

2024Z11888

Vragen van het lid Vedder (CDA) aan de Minister van Landbouw, Visserij,
Voedselzekerheid en Natuur over provincies die vragen om een generaal
pardon voor PAS-melders (ingezonden 8 juli 2024).

Vraag 1
Bent u bekend met het artikel «Ook Drenthe vraagt Den Haag om generaal
pardon voor PAS-melders»?1

Vraag 2
Deelt u de mening dat het legaliseren van de Programma Aanpak Stikstof
(PAS)-melders de hoogste prioriteit heeft en dat de aan hen gedane beloftes
zo snel mogelijk waar moeten worden gemaakt?

Vraag 3
Welke stappen zet u om op zo kort mogelijke termijn alle PAS-melders te
legaliseren?

Vraag 4
Wat is in dat kader uw reactie op de oproep vanuit de provincies Zeeland,
Friesland en Drenthe voor een generaal pardon voor PAS-melders?

Vraag 5
Welke mogelijkheden ziet u om daadwerkelijk tot een generaal pardon voor
PAS-melders te kunnen komen?

Vraag 6
Hoe schat u de juridische haalbaarheid van een generaal pardon in? Verwacht
u dat een generaal pardon stand zal kunnen houden bij de rechter?

Vraag 7
Onder welke voorwaarden zou een generaal pardon mogelijk zijn? Wat is
daarvoor nodig?

1 Nieuwe Oogst, 4 juli 2024, «Ook Drenthe vraagt Den Haag om generaal pardon voor
PAS-melders», (https://www.nieuweoogst.nl/nieuws/2024/07/04/ook-drenthe-vraagt-den-haag-
om-generaal-pardon-voor-pas-melders)
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Vraag 8
Op welke termijn zou het kunnen, indien het mogelijk zou zijn om tot een
generaal pardon te komen?

Vraag 9
Is de oproep vanuit de drie hierboven genoemde provincies voor u reden om
de mogelijkheden voor een generaal pardon voor PAS-melders verder te
onderzoeken? Zo nee, waarom niet? Zo ja, op welke termijn verwacht u de
resultaten van een dergelijk onderzoek?
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